

JRB-6

6天4晚 东京/鎌倉市/箱根町 + 东京迪士尼海洋

6D4N TOKYO/KAMAKURA/HAKONE + TOKYO DISNEYSEA

ACCOMODATION:

03N At JAL City Tokyo Toyosu Hotel (4★, Tokyo) Or Similar Classes

01N At Sheraton Grande Tokyo Bay Hotel (5★, Tokyo) Or Similar Classes

Sightseeing:**Tokyo:** Senso-Ji (Asakusa Kannon Temple), Nakamise-Dori Shopping Street, Kimono Experience, Shinjuku Tokyu Kabuki-Cho Tower, Tokyo Disneysea (With Fireworks Show), Small World Miniature Museum, Diver City Tokyo Plaza (Gundam Statue)**Kamakura:** Kamakura Kamachi-Dori Street, Tsurugaoka Hachimangu.**Hakone:** Lake Ashi, Hakone Shrine, Owakudani**Special Cuisine:**

Seafood Hotpot, Pork Cutlet Rice, Grilled Fish + Chanko Hotpot, Yakiniku Set

酒店住宿:

03 晚 东京丰洲 JAL 城酒店 (4★,东京) 或同级

01 晚 东京湾喜来登大酒店 (5★,东京) 或同级

行程特色:**东京:** 浅草雷门观音寺, 仲見世商店街, 日本和服体验, 新宿东急歌舞伎町塔, 东京迪士尼海洋 (欣赏烟花表演), 东京迷你世界博物馆, 台场购物广场 (大独角兽高达模型)。**鎌倉市:** 鎌倉小町通商店街, 鹤冈八幡宫。**箱根町:** 芦之湖, 箱根神社, 大涌谷。**风味餐:**

海鲜火锅、日式猪扒饭、烤鱼+相扑火锅、日式烤肉套餐

**** 任何三人房或加床都以折叠式或床垫为标准 TRIPLE ROOM SHARING WILL BASE ON EXTRA ROLL IN BED BASIS! ****

WITH THE IMPACT OF THE COVID19 EPIDEMIC, SOME ATTRACTIONS, RESTAURANTS, HOTELS, ETC. MIGHT BE CLOSED AT THE TIME OF DEPARTURE, SHALL REPLACE BY OTHERS WITHOUT PRIOR NOTICE.

如因疫情影响, 出发时有个别景点餐厅酒店等停止营业, 将以其他开放景点餐厅酒店代替, 不另行通知

FREE COVID-19 TRAVEL INSURANCE !!

**Applicable for passenger up to 69 years old (T&C APPLIED)

Flight	Departure Date	Promo 1	Promo 2	Promo	Normal	Single Supplement
D7	23 Mar 2025 (Ex-KUL)	8,188 6	8,288 6	8,388 4	8,588	1,300
D7	27 Mar 2025 (Ex-KUL)	8,188 6	8,288 6	8,388 4	8,588	1,300
D7	02 Apr 2025 (Ex-KUL)	8,188 6	8,288 6	8,388 4	8,588	1,300
D7	23 May 2025 (Ex-KUL)	6,888 6	6,988 6	7,088 4	7,288	1,300
D7	26 May 2025 (Ex-KUL)	6,888 6	6,988 6	7,088 4	7,288	1,300
D7	28 May 2025 (Ex-KUL)	6,588 6	6,688 6	6,788 4	6,988	1,300

** All fares quoted based on per person rate in Ringgit Malaysia.

FLIGHT DETAILS

Departure Flight

✈ **Kuala Lumpur (KUL) → Tokyo (HND)**



Airasia X D7 522

Day 1: 14:25 hrs

Kuala Lumpur (KUL)



Day 1: 22:35 hrs

Tokyo (HND)

Return Flight

✈ **Tokyo (HND) → Kuala Lumpur (KUL)**



Airasia X D7 523

Day 5: 23:50 hrs

Tokyo (HND)



Day 6: 06:10 hrs

Kuala Lumpur (KUL)

Airlines	Check-In Baggage	Carry Baggage
Airasia X Airline (D7)	20 KG (1pc)	7 KG

Important note:

Non-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

* Once booking considered sold!!! *NOT entitled to Change or Cancel booking to be accepted.

1. Min group size: 10 adult + 01 tour leader. Tour leader is only provided with a minimum group size of 10 paxs.

Min group size MALAYSIA AIRLINES PVG: 15 adult + 01 tour leader.

2. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS reserve the right to collect tour fare / YQ / YR and airport tax differences due to currency fluctuation.

3. VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS will not responsible for tour fare difference between normal & promotion packages.

Payment Terms to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS: NON-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:

- AK & D7 & OD & MF & 3U & TR Packages: RM 1000 Per Seat.
- MH & CZ & CA Packages: RM 2000 Per Seat.
- Full Payment: 40 working days before tour departure.
- All deposit slip, name list, room pairing, customer passport copy & contact number must submit to VACATION HUB TRAVEL & ERA HOLIDAYS Up to 14 days prior to departure date are subjected to availability of accommodation and flight.
- Late bookings request should be accompanied with full payment in advance.